
Erstaviksvägens samfällighet  

Styrelsemöte 2020-09-14 

 

1. Mötet öppnades 

 

2. Närvarande 

Lars Bjurman (Ordförande) 

Stefan Karlsson (Sekreterare) 

Kenneth Frölin (Justerare) 

Åsa W Hopp (Kassör) 

Mats Odelius (Justerare) 

Marie Odelius 

Gunnar 

Frånvarande 

Gunilla Sellden 

 

3. Val av sekreterare 

Stefan 

 

4. Val av justerare 

Mats och Kenneth 



 

5. Protokoll från föregående möte 

6. Mötesfrågor 

Elutredening 

Har gått igenom möjligheter och offerter. Initiera en utredning om nuvarande 

elanläggning med Erik och Christer. 

 

Lekplatsen 

Styrelsen överens om att inte gå vidare med Trädgårdshuset. Tar hjälp av hemfrid 

istället, som påbörjar sitt arbete 22 oktober klockan 08:00. Mats kollar upp 

grävare, deponi och sand. Går igenom offerten och ser hur vi kan skala ner den, 

till dess vi har råd. 

 

Larmtelefon pumpen 

Skaffa nytt abonnemang och simkort. Kontrollera med Stellan. Diskutera 

avlastning av vattenavläsning och avläsnings frekvens. Öppen fråga om hjälp med 

vattenavläsning. Skickas ut i samband med enkät. 

 

Ekonomifrågor: 

Påminnelseavgifter på obetalda kvartalsavgifter i ESF! 

60 kronor i påminnelseavgift 

Beloppsgräns för medlemmars utlägg kopplat till styrelsens godkännande genom 

sittande ordförande/vice.  

500 kronor informera styrelsen. 5000kronor beslut från styrelsen 



 

Hemsida 

 

7. Övriga frågor 

Höststädning 24-25 oktober.  

2st containrar   

Arbetsfördelning skickas ut i vecka 39 

 

8. Nytt styrelsemöte 

Torsdag 15/10 klockan 19:00 

9. Mötets avslutande 

Vid protokollet: Stefan Karlsson     Justeras av: Kenneth och Mats 

 

 

 

 


